
Zápisnica 
z riadneho zasadnutia Rady školy pri ZŠ s MŠ kráľa Svätopluka Šintava, konaného dňa 

15. mája 2019 o 16:00 v priestoroch ZŠ s MŠ kráľa Svätopluka Šintava 

___________________________________________________________________________ 

 

 

Prítomní: podľa priloženej prezenčnej listiny (Príloha č. 1) 

Hostia: Mgr. Kamila Tóthová, zástupkyňa riaditeľky školy 

 

Program zasadnutia: 

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Správa o čerpaní financií za rok 2018 

3. Správa o čerpaní financií za 1.štvrťrok 2019 

4. Informácia o počte zapísaných detí do MŠ a ZŠ pre šk. rok 2019/2020 

 

Priebeh zasadnutia: 

1. Otvorenie zasadnutia 

Zasadnutie otvoril predseda RŠ Bc. Erik Herceg. Privítal prítomných a oboznámil ich 

s programom zasadnutia. Všetci prítomní s programom súhlasili.  

 

2. Správa o čerpaní rozpočtu za rok 2018 

Zástupkyňa riaditeľky školy informovala členov RŠ o plnení rozpočtu za rok 2018 (Príloha 

č.2). Nikto z prítomných nevzniesol námietky voči predloženému čerpaniu. 

UZNESENIE č. 10: 

Rada školy berie na vedomie čerpanie rozpočtu za rok 2018. 

ZA: 11, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0 

 

3. Správa o čerpaní rozpočtu za 1.štvrťrok 2019 

Zástupkyňa riaditeľky školy informovala členov RŠ o plnení rozpočtu za 1.štvrťrok 2019. 

Rada školy žiada riaditeľku o doplnenie informácií za marec 2019, upravený rozpočet 

a harmonogram čerpania na 2019 k ďalšiemu stretnutiu rady školy. 

 

4. Informácia o počte zapísaných detí do MŠ a ZŠ pre šk. rok 2019/2020 

Zástupkyňa riaditeľky školy informovala členov RŠ, že prihlasovanie detí do MŠ je možné do 

31. mája 2019. 

Ku 15.5.2019 bolo do MŠ prihlásených 26 detí (3 z Vinohradov nad Váhom, 7 detí 

s dátumom narodenia 2017 a 16 detí starších). 

Do ZŠ bolo zapísaných 16 detí, z toho 1 má schválené odklad a 1 odklad je ešte otázny. 

Rada školy následne diskutovala o potrebe otvorenia štvrtej triedy MŠ a o priestorových 

možnostiach, ktoré škola má.  



UZNESENIE č. 11: 

Rada školy berie na vedomie informácie o počte zapísaných detí zo MŠ a ZŠ pre šk. rok 

2019/2020 a žiada OZ Šintava pripraviť riešenie v spolupráci so školou na navýšenie počtu 

tried MŠ. 

ZA: 11, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0 

 

 

Uvedené materiály sú k dispozícii na webovej stránke školy. 

 

Zasadnutie RŠ ukončil a prítomným poďakoval predseda Rady školy Bc. Erik Herceg. 

 

 

V Šintave: 15.05. 2019 

 

 

Zápisnicu napísal: Ing. Matúš Markusek 

______________________ 

podpis predsedu RŠ 

 

 

Príloha č.1: Prezenčná listina 

Príloha č.2: Prehľad plnenia rozpočtu za rok 2018 


